
Åvangs skolen
Skolebestyrelsen
Bestyrelsesmøde mandag den 16. december 2024, kl. 
17.00-19.00 i Aktivitetssalen
Medlemmer:
Forældrerepræsentanter: Naja Hartvig Kjøller Jørgensen, Rikke Væver Hartfelt, Karina Holmberg, 
Gitte Hagelskjær Svart, Per Kofod, Malene Anna Znaty & Louise Marcher Hansen
Medarbejderrepræsentanter: Pernille Odborg & Poul Erik Killendahl
Elevrepræsentanter: Fredrik Strunge Fuglsang & Anton Anker Bohn
Ledelsesrepræsentanter: Elina Bræstrup, Christian Faurholdt Jeppesen & Andreas Grosbøll

Afbud: Per Kofod, Anton Anker Bohn, Elina Bræstrup

Dagsorden Tidsplan Referat
1. Godkendelse af dagsorden 17.00 Godkendt

2. Orientering fra:
Ledelse:
• Personalenyt
• Økonomistatus
• Ind- og udmelding af elever

Formand:

Medarbejdere:

Elever:

17.05 Ledelse:

En lærer går på halv til hel barsel, og vi har 
fået ansat en uddannet lærer i dette vikariat.

To elever er udmeldt og to indmeldt.

Fravær hos både elever og personale er steget.

Formand:

Malene og formanden for Bøme- og 
Skoleudvalget (BSU) har deltaget i et TV2- 
indslag om den kommende sammenlægning.

Medarbejdere:

Medarbejderne er glade for, at SB er så 
synlige i debatten om sammenlægningen.

Elever:

Den gode skoledag har været diskuteret i

SSP har trukket sig fra det fælles arrangement 
i Brændesgårdshaven, og det bliver derfor 
ikke gentaget i dette skoleår.

Bornholms Fælles Elevråd (BFE) har 
opfordret til at man drøfter, hvordan man



styrker fællesskaber på tværs af skoler og på 
tværs af egen årgang

3. Proces vedrørende 
s ammenlægning
Drøftepunkt

Fast punkt vedrørende 
processen omkring 
sammenlægning af de to 
folkeskoler i Rønne

17 20 De to SB-formænd har planlagt møde med 
velfærdsdirektør (i skolechefens fravær) og 
leder af Udvikling, Koordinering og 
Rådgivning (UKR - forvaltningen) den 6 
januar Formålet med mødet er blandt andet 
at få et overblik over den kommende 
økonomi samt tids- og procesplan.

Bestyrelsen stiller sig fortsat undrende over, at 
man laver besparelser på Rønneskoleme, når 
der er ved at blive bygget boliger i begge de 
nuværende skoledistrikter

Vi kan godt tænke os et nyt møde for 
skolebestyrelserne, hvor der er deltagelse af 
BSU og administration

Den overordnede procesplanlægning ligger 
hos UKR og den praktiske gennemførsel 
ligger hos de to skoleledere

På trods af, at der ikke er tilfredshed med 
beslutningen, er der et stort behov for, at 
processen kører planmæssigt, så vi ikke 
kommer mere bagud med de ting, der skal 
være på plads til det kommende skoleår.

Kriterierne for klassedannelser bliver meldt 
ud i januar

Der er udarbejdet handleplan, 
kommunikationspian samt tids- og 
procesplan

4. Udmeldinger fra 
skolebestyrelse/formand
Drøftepunkt

En drøftelse af, hvordan det 
bedst muligt sikres, at der er 
størst muligt repræsentativitet, 
når formanden udtaler sig 
mellem møderne, når der er 
behov for at melde noget ud 
mellem møderne

17 50 Malene bliver ofte bedt om udtalelser til 
pressen

Bestyrelsen har fortsat tillid til, at formanden 
kan udtale sig på skolebestyrelsens vegne.

5. Budget 2025
H>eslutmngspunkt

Godkendelse af budget 2025

/.BILAG
Forslag til budget 2025

18 05 Budgettet (bilag 1) er kun dækkende for 7 
måneder af 2025, eftersom skolen 
sammenlægges 1/8

Fordi en del af skolens udgifter ligger skævt 
fordelt på et år, betyder det at begge skoler



Elevaktiviteter
Undervisningsmidler

ser ud til at komme ud med et underskud.

Hvis der ikke havde været en kommende 
sammenlægning, havde der heller ikke været 
denne udfordnne;.

Det er med andre med andre ord et rent 
budgetteknisk underskud.

Da det bliver svært at indhente et underskud 1 
den kommende skoleøkonomi, blev der 
fremlagt en oversigt over mulige besparelser, 
der vil kunne indhente nævnte underskud 
(bilag 2 og 3)

Skolebestyrelsen godkender ikke det 
fremlagte budget.

6. Principper for Digital 
dannelse
TSeslutmngspunkt

Drøftelse og eventuel beslutning 
af nye principper om digital 
dannelse.

./. BILAG

Eftersendes inden mødet.

18.20 Det fremsendte forslag til principper blev 
drøftet.

Flere ændringer blev forslået og indføres af 
Andreas. Efterfølgende sendes principper til 
kommentering i elevråd og i personalegruppe.

7. Punkter til kommende møder 
og aftaler

• Pnncip vedrørende sprog og 
adfærd

• Ideudveksling til en strategi 
for synlighed og reklame for 
Åvangsskolen i forbindelse 
med skoleindsknvmngen

• Den gode 
histone/månedens histonc?

18.50 Godkendt

8. Eventuelt 18.55 Der kommer en histone 1 Tidende angående 
uhensigtsmæssig brug af iPads.


